

Title (en)

Method of obtaining a triple scan.

Title (de)

Verfahren zum Erzeugen einer dreifachen Falzverbindung.

Title (fr)

Procédé d'obtention d'un sertissage triple.

Publication

EP 0136953 A2 19850410 (FR)

Application

EP 84401951 A 19840928

Priority

FR 8315596 A 19830930

Abstract (en)

The invention proposes a novel triple fastening method for caps of containers, especially metallic ones of the type where a cap (28) is fitted into the body (10) of the container with a cap edge (3) superposed on the folded-over adjacent edge (21) of the said body and where the two edges are subsequently rolled around each other, this method being characterised by a preliminary operation of the body edge comprising the impressing of a hook-shaped profile (19) in the terminal portion of the body forming the body edge. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention propose un nouveau procédé de triple sertissage pour fonds de récipients, notamment métalliques du genre où un fond (28) étant emboité dans le corps (10) du récipient avec un bord de fond (30) superposé au bord limitrophe (21) rabattu dudit corps et où les deux bords sont ensuite roulés l'un autour de l'autre, ce procédé étant caractérisé par une opération préparatoire du bord de corps comportant l'impression d'un profil de crochet (19) dans la partie terminale du corps formant le bord de corps.

IPC 1-7

B21D 51/32

IPC 8 full level

B21D 51/26 (2006.01); **B21D 51/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

B21D 51/2615 (2013.01); **B21D 51/263** (2013.01); **B21D 51/32** (2013.01)

Cited by

US7846555B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0136953 A2 19850410; EP 0136953 A3 19850508; FR 2552689 A1 19850405; FR 2552689 B1 19870619

DOCDB simple family (application)

EP 84401951 A 19840928; FR 8315596 A 19830930